



Halle E+G

MuseumsQuartier Wien

HALLE E

TECHNISCHE AUSSTATTUNG TON *

Die Halle E ist mit einem **Amadeus Active Acoustics System** ausgestattet, das es ermöglicht, die Raumakustik gezielt und mit wenig Aufwand den Anforderungen Ihrer Produktion anzupassen. Die Halle E ist damit als Mehrzweckhalle in diesem Bereich einzigartig. Amadeus Active Acoustics ist im Mietpreis nicht inbegriffen, kann jedoch auf Anfrage dazu gebucht werden.

Folgende permanent installierte Tonausstattung ist im Mietpreis inbegriffen:

- Mischpult: Allen & Heath DLive S7000, DM64
- PA - Hauptsystem L&R: d&b Y (Zusätzlich verfügbar: 3 Stk. Electrovoice Variplex XL; L/C/R in der Portalbrücke)
- Subwoofer: B22 (6 Stk. verfügbar)
- Surround System: 28 Electrovoice SL12-2V
- Monitore: 8 Stk. Kling&Freitag CA1215-9M (8 separate Kanäle)

Eine Garderobenrufanlage, sowie 2 Wege party-line Intercom System (ASL) sind vorhanden.

Mikrofonliste auf Anfrage.

Für weitere Informationen kontaktieren Sie bitte die Tontechnik Halle E+G:
sound@halleneg.at



Halle E+G

MuseumsQuartier Wien

HALLE E

Sound Equipment*

Halle E is equipped with an Amadeus Active Acoustics System. This processing unit allows to adjust the natural acoustics of the venue to the specific needs and requirements of your production. Halle E, being a multi-purpose venue, is unique in that regard. (The adjustment and use of Amadeus Active Acoustics is not included in the rental price, but can be booked on request.)

The following permanently installed sound equipment is included in the rental price:

- Mixing console: Allen & Heath DLive S7000, DM64
- PA: Main System L&R: d&b Y
(Also available: 3 pieces of Electrovoice Variplex XL; L/C/R; hidden behind the portal bridge)
- Subwoofer: B22 (6 pieces available)
- Surround System: 28 pieces of Electrovoice SL12-2V
- Monitor speakers: 8 pieces of Kling&Freitag CA1215-9M (on 8 separate Channels)

A (wired) 2 party-line intercom system (ASL) as well as a show call system is available.

A list of microphones is available upon request.

For any further information, please contact the sound department of Halle E+G: sound@halleneg.at